

AVIS D'ATTRIBUTION D'UN MARCHÉ DE FOURNITURES

[VERSION EN FRANÇAIS]

Dans le cadre de la mise en œuvre de son programme « *Appui au renforcement de la résilience des communautés par l'amélioration de la sécurité et des opportunités économiques durables dans le Paysage Virunga et Couloir Vert Kivu-Kinshasa* », **Virunga Energies SAU a attribué le marché intitulé « Fourniture des Poteaux BT&MT » (réf : 94 -VESAU - 2025) à SAIM ENERGY S.L** pour un montant de 751,635.70 USD.

L'objet de ce marché est la fourniture, **CIF – Dar es Salaam (Tanzanie)**, de **poteaux BT et MT** destinés à la construction des zones électrifiées et à la maintenance des réseaux électriques dans les zones riveraines du Parc National des Virunga, en Province du Nord-Kivu, à l'Est de la République Démocratique du Congo.

À l'issue du processus d'évaluation des offres, conduit conformément aux procédures et critères définis dans le dossier d'appel d'offres, le marché a été attribué à **SAITIM ENERGY S.L** dont l'offre a été jugée conforme aux exigences administratives et techniques, et économiquement la plus avantageuse.

Virunga Energies SAU

SUPPLY CONTRACT AWARD NOTICE

[ENGLISH VERSION]

As part of the implementation of its program entitled “**Support for Strengthening Community Resilience through Improved Security and Sustainable Economic Opportunities in the Virunga Landscape and Kivu–Kinshasa Green Corridor**”, Virunga Energies SAU has awarded the contract titled “**Supply of LV & MV Poles**” (Ref: **94 - VESAU - 2025**) to SAIM ENERGY S.L for an amount of USD 751,635.70.

The purpose of this contract is the supply, **CIF – Dar es Salaam (Tanzania)**, of **low-voltage (LV) and medium-voltage (MV)** poles intended for the construction of electrified zones and the maintenance of electrical networks in areas surrounding Virunga National Park, in North Kivu Province, in the eastern Democratic Republic of the Congo.

Following the bid evaluation process, conducted in accordance with the procedures and criteria defined in the tender documents, the contract was awarded to **SAITIM ENERGY S.L**, whose bid was found to be compliant with the administrative and technical requirements and economically the most advantageous.

Virunga Energies SAU